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Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 18. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 36
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der er behov for at købe så mange Covid-19 vacciner, 
når en stor del ender med at blive smidt ud pga. udløbsdato? – Og vil ministeren samtidig 
kommentere, hvordan ministeren vil sikre, at der ikke fremover bliver købt for mange 
vaccinedoser, som ender med at blive destrueret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Thiesen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Monika Rubin
formand
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